

English	Arabic
KNOW YOUR WORKPLACE RIGHTS:	اعرف حقوقك في مكان عملك:
Immigrant Workers	العمال المهاجرون
You are protected under the National Labor Relations Act regardless of your immigration status.	أنت مشمول بالحماية بموجب القانون الوطني لعلاقات العمل بغض النظر عن وضعك كمهاجر.
You have the right to talk about your pay and unfair treatment in your workplace, vote in a union election, join a union, or strike.	يحق لك مناقشة أجرك والمعاملة غير العادلة في مكان عملك أو التصويت في انتخابات نقابة أو الانضمام لنقابة أو الإضراب.
The NLRB will not ask about your immigration status and will not share your info with DHS or ICE, unless you ask us to as part of a request for relief.	لن يسألك المجلس عن وضعك كمهاجر ولن يشارك معلوماتك مع وزارة الأمن الوطني أو إدارة الهجرة والجمارك، ما لم تطلب منا ذلك كجزء من طلب للحصول على تسهيلات.
If you tell us there is a need for protection at a worksite, we may be able to provide documentation to assist workers in applying for deferred action or other relief.	إذا أخبرتنا بوجود حاجة للحماية في موقع العمل، فقد نتمكن من تقديم مستندات لمساعدة العمال في التقدم بطلب للحصول على إجراء مؤجل أو أي تسهيلات أخرى.
The National Labor Relations Board is an independent federal agency that protects the rights of private sector employees to join together, with or without a union, to improve their wages and working conditions.	المجلس الوطني لعلاقات العمل هو هيئة فيدرالية مستقلة تحمي حقوق الموظفين في القطاع الخاص في التعاون معًا، سواء في وجود نقابة أو عدم وجودها، لتحسين أجورهم وظروف عملهم.